
 
 

BBOOŽŽAANNSSKKAA  MMAAGGNNEETTNNAA  SSIILLAA  
 
Na tem svetu vidite, slišite in doživljate mnogo stvari, ki niso nič drugega kot reakcija, 

odsev in odmev vašega notranjega bitja. Vse, kar vidite v zunanjem svetu, je pravzaprav       

del vas. Vzemimo za primer, da vas nekdo sovraži. V resnici je vaše lastno sovraštvo prevzelo 

obliko sovraštva v drugem človeku. Podobno so vaš lastni odsev tudi laskanje ali obrekovanje, 

dobro ali slabo. Karkoli vidite v zunanjem svetu in karkoli doživite, bodisi užitek ali bolečino, 

prihaja iz vaše notranjosti. 
 
Kakršno seme, takšno drevo. Kakršna občutja, takšne posledice. Dobro in zlo temeljita na 

vaših občutjih, zato razvijajte plemenite misli in po vsem svetu širite sporočilo ljubezni.     
Gojite prepričanje, da so vsi vaši bratje in sestre. 

 

Danes bi vam rad povedal nekaj zelo pomembnega. Moje telo je od glave do pete 
napolnjeno s privlačno silo. /.../ Posvetni magnet privlači le železne opilke, medtem ko  
božanski magnet privablja ves svet. /.../ Znano je, da je s privlačno silo obdarjena tudi Zemlja. 
Ta sila le privlači in ne povzroča nobenih bolečin. /.../ Privlačna sila se v meni (Sai Babi) 
povečuje iz dneva v dan. Vse, česar se dotaknem, se prilepi na mojo roko. In ta magnetna sila je 
prisotna v vsakem človeku. /.../ Ne mislite, da ima to moč privlačnosti samo Svami in          
nihče drug. Pravzaprav je navzoča tudi v vas. Če jo pravilno uporabljate, bo vse bolj rasla. 

 

KKAAKKOO  RRAAZZVVIIJJAAMMOO  DDUUHHOOVVNNOO  MMOOČČ??  
V vašem telesu so številne kovine, brez katerih telo ne more obstajati. To vam lahko 

pojasnijo zdravniki in znanstveniki. Magnetna sila, navzoča po vsem svetu, je navzoča tudi        
v vašem telesu. /.../ Nekateri ne razumejo moči božanskega magneta. Sprašujejo se: Če je v tem 
"božanskem magnetu" (Bogu) privlačna sila, zakaj nas ne privlači? Kako pa naj magnet pritegne 
košček železa, ki je prekrit z rjo in prahom? Ko boste odstranili rjo in prah, ga bo magnet     
takoj pritegnil. Zato morate tudi svoj um očistiti vseh nečistoč, da bi ga lahko pritegnil Bog.    
Da bi to dosegli, vam ni treba prestajati nobenega telesnega napora. Za to ni potrebna 
nobena duhovna vaja. Zadostuje, da v svojem srcu gojite ljubezen. /.../ Delajte za mir in 
srečo vseh. Z drugimi ravnajte tako, kot si želite, da bi drugi ravnali z vami. Če ne želite 
trpeti, blažite tuje trpljenje. Z drugimi delite svoje udobje in srečo. Molite za srečo vseh.  

 

OOHHRRAANNJJAANNJJEE  ZZAAVVEESSTTII  OO  LLAASSTTNNII  BBOOŽŽAANNSSKKOOSSTTII  
Prestrašeni ste, ker mislite, da boste trpeli. V resnici pa žalost in trpljenje ne obstajata. 

Kako bi lahko potem vplivala na vas? Vedno bodite srečni in blaženi. Obnašajte se kot 
utelešenja božanskosti in uživajte v božanski blaženosti. To pričakujem od vas. Vsak bi moral 
biti srečen. Vsak otrok bi moral biti srečen. Ne dovolite, da bi kdorkoli točil solze žalosti. 
Mogoče se bodo pojavile težave, toda na koncu vas bodo le-te pripeljale k sreči. 

Bodite pozorni, da vašega vztrajnega negovanja kreposti in odstranjevanja slabih navad 
ter redne duhovne vadbe ne pokvari površna družba, razvratni pogovori, cinično opravljanje ali 
nezadostno prizadevanje. Tudi če drugih ne morete ljubiti, jih vsaj ne sovražite in jim               
ne zavidajte. Ne presojajte napačno o njihovih namenih in jih ne opravljajte. 

 

 DDUUHHOOVVNNOO  DDEELLOO  
Najpomembnejša v duhovnem življenju je samozavest, spoznanje, da ste nesmrtna duša. 

Duhovno življenje je preprosto. So nekatere začetne težave, tako kot pri učenju              
česarkoli drugega. Toda to je preprosto. /.../ Življenje v zunanjem svetu je nenehen vir težav, 
duhovno življenje pa je preprosto. /.../ Ponovno rojevanje ne zahteva nikakršnega dela.                 



Če se ne želite ponovno roditi, morate veliko delati. Če želite biti bogati, morate veliko delati. 
Če pa hočete ostati revni, vam ni treba delati. 
  

Dolžnost vseh vernih ljudi je, da s svojim življenjem pokažejo, da biti veren ne pomeni 
biti šibek, temveč močan; da pobožnost odpira neizmeren vir moči, ter da človek z vero v Boga 
veliko lažje premaga ovire kot človek brez vere. /.../ Bistvenega pomena so ljubezen, resnica, 
krepost, želja, da bi napredovali, služili, odprli srce; želja, da bi objeli vse človeštvo z ljubeznijo 
in videli vse kot oblike božanske zavesti. 

 

SaiBaba: Sai nima nobene želje, on je popolnoma čist. /.../ Kako naj bi si Sai česa želel?            

Vse je že moje. Sai ne razmišlja. Moja volja se udejani v trenutku. Kar hočem, se takoj pojavi. 

Pisemska ovojnica, zlato, kar koli. Kako naj bi si česa želel? V meni ni nobene misli. Če mislim, 

mislim za vas, ne zase. Sai ne potrebuje hrane. Če jem, je to za dobro vseh. Moj sprehod       

med sledniki (daršan) ni zame, temveč za druge. Zdaj govorim s teboj – zaradi tebe,                    

ne zaradi mene. V Saiju ni nikakršne težnje. Težnji vedno sledi razočaranje. Jaz sem           

vedno enak. Jaz sem ljubezen, ljubezen ves čas. Če izgovorim jezne besede, je to zunanje 

delovanje. V sebi ostajam enak. Do človeka, ki mu govorim, čutim isto nežno ljubezen. /.../ 

Jaz vem, kaj ni dobro in vem, kaj je dobro. Vse moje zamisli in dejanja temeljijo na tem, kar je 

dobro za svet. Jaz sem čist, nimam skrbi in ničesar me ni strah. Vedno sem srečen,                    

ne poznam jeze. Ničesar ne želim in ničesar ne vzamem in ne storim zase. Vse, kar kdaj koli 

pomislim ali storim, je za dobro sveta. 

Slednik: Mi bi lahko isto rekli zase, če bi delali, kakor dela Svami.  

SaiBaba: Da, pomembno je slediti Svamiju. Najbolje je slediti temu zgledu. 
 

/.../ Če zase rečete: »Sem človek,« potem se bodo človeške poteze kot sta jeza in 
ljubosumje, odzrcalile nazaj k vam. Toda vi niste človeški. Božanski ste. Vi ste Bog. Mislite in 
čutite: »Sem božanski.« Potem boste mislili in doživljali samo ljubezen, kajti Bog je ljubezen. 

 

((OOddlloommeekk  iizz  SSaaii  BBaabboovveeggaa  ppiissmmaa  sslleeddnniikkoomm))  
»Človek najde vso radost in mir, ki ju potrebuje, iz svoje notranjosti in ne iz zunanjih 

virov. Zato je najboljša duhovna disciplina krepitev notranje vizije. Ne dopustite, da bi vas 
premamili drugi cilji. Ne ozirajte se nanje, nadaljujte duhovno vadbo. Jaz, Svami (Sai Baba), 
sem z vami, poleg vas, pred vami, za vami, pri vas doma. Moja ljubezen, moje sočutje in moja 
milost so vedno z vami, nikoli ne boste ostali brez njih. /.../ Skrivnost popolnega zdravja je v 
tem, da ohranjaš um vedno dobro razpoložen, da se nikoli ne vdajaš skrbem, da se nikoli          
ne prenagliš in da te nikoli ne premaga kakršen koli strah, misel ali skrb. /.../                          
Znebi se navezanosti na vse predmete in se osredotočaj na eno stvar, eno dejstvo, eno resnico         
- svojo božanskost. Nemudoma boš dosegel spoznanje. /.../ Velikih stvari ni mogoče narediti           
v enem dnevu. Religije ni mogoče pogoltniti kakor tableto. Potrebna je neprizanesljiva in 
vztrajna vadba. Um je mogoče premagati le z dolgotrajno, vztrajno vadbo.« 

--  SSaatthhyyaa  SSaaii  BBaabbaa  
(Odlomki iz knjig Sathya Sai Speaks 

in Moj Baba in jaz) 
 

Vprašanje za premislek: 
Sai Baba pogosto citira stari vedski rek: »Postaneš tisto, o čemer premišljuješ.« (Yad Bhavan Tat Bhavati). 
Premisli in povej, kako razumeš ta rek. 
 

Kakšno je tvoje videnje ljudi in sveta – bolj pozitivno ali bolj slabo? 
Na primer, kakšne posledice bi lahko imele tvoje današnje misli in razpoloženje? 
Še enkrat se spomnimo (preberimo) kakšno notranjo naravnanost do sveta ima Sai Baba. 

 


